
Zapytania i interpelacje z sesji w dniu 29 września 2022 r.
Radny Antoni Kuś zwrócił się z wnioskiem o zabezpieczenie budynku starej szkoły w Kobielicach przed dostępem niepowołanych osób a w
dalszej kolejności o podjęcie działań zmierzających do uregulowania stanu prawnego i wyburzenia tego budynku
Radny Jarosław Geisler zwrócił się z wnioskiem o wykonanie remontu cząstkowego nawierzchni ul. Woszczyckiej w Rudziczce na odcinku od
przejazdu kolejowego do posesji 80. Uzasadnił, że nawierzchnia drogi na tym odcinku jest w bardzo złym stanie technicznym
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Osoba wprowadzająca informację Anna Morcinek

Liczba wyświetleń 91
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